
PROTOKÓŁ NR IX/07
z Sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

28 maja 2007 roku
o godz.13:00 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

=====================================================  

W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej  w Bojanowie,( nieobecny z powodu ważnych spraw zawodowych 

radny Piotr Nadzieja)
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, 
• radni powiatowi 
• sołtysi wsi ( nieobecni sołtysi z Czechnowa, Szemzdrowa ),
• Komendant Powiatowy Policji – Sławomir Śmiełowski,
• Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej – Andrzej Wysokiński
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1, Osiedla Nr 2 w Bojanowie.

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady – Stanisław Tomiczak

Do pkt 1 Otwarcie sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad
Otwarcia IX Sesji Rady Miejskiej w Bojanowie dokonał jej Przewodniczący Stanisław 

Tomiczak.  Powitał  wszystkich  uczestników  sesji;  po  czym  stwierdził,  że  na  piętna  sto 
osobowy  ustawowy  skład  rady,  w  sesji  uczestniczy  14  radnych,  jest  ona  zatem  władna 
obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Do pkt 2 Przedstawienie porządku obrad IX Sesji Rady Miejskiej
Wniosków do  przedstawionego  przy  zawiadomieniach  o  sesji  porządku  obrad  nie 

było.  Przewodniczący  obradom  Stanisław  Tomiczak  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
przedstawił następujący porządek  IX sesji :

1. Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad IX Sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokółu Nr VIII/07 z sesji odbytej w dniu 25 kwietnia 2007 roku.
4.  Zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
      w okresie międzysesyjnym.
6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach.
7.Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego, ocena stanu bezpieczeństwa 

przeciwpożarowego w gminie.
8. Ocena stanu dróg gminnych.
9. Przygotowanie organizacji szkolnych i pozaszkolnych do realizacji wypoczynku dla 
    dzieci i młodzieży w okresie wakacyjnym.
10. Podjęcie uchwal w sprawie:

1). regulaminu dofinansowania przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy 
      Bojanowo ze środków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej
2). zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki  
     Wodnej w Poznaniu z przeznaczeniem na „Budowę kanalizacji sanitarnej z  
     przykanalikami i  deszczowej w m. Bojanowie i Gołaszynie”,
3). zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki  



     Wodnej w Poznaniu z przeznaczeniem na „Budowę kanalizacji sanitarnej 
      z przykanalikami w Bojanowie w ul. Nowej, Platanowej, Drzymały, Szkolnej, Leśnej, 
      Piaskowej, Lipowej, Zacisze, 17 Stycznia, Gołaszyńskiej i Gołaszynie”
4). zmian budżetu gminy Bojanowo na rok 2007
5). wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanej    
      położonej w Bojanowie przy ulicy Piaskowej
6). wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej lokalu mieszkalnego nr 12 położone
     go w Bojanowie przy ulicy Lipowej Nr 3
7). udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszklnych położonych 
      w Bojanowie przy ulicy Lipowej nr 3
8). wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanej po
      łożonej w Gołaszynie w obrębie ulic Kurpińskiego i Paderewskiego
9). wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanej po
      łożonej w Gołaszynie w obrębie ulic Kurpińskiego i Paderewskiego
10). wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanej po
      łożonej w Gołaszynie w obrębie ulic Kurpińskiego i Paderewskiego
11). wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanej po
      łożonej w Gołaszynie w obrębie ulic Kurpińskiego i Paderewskiego
12). wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanej po
      łożonej w Gołaszynie w obrębie ulic Kurpińskiego i Paderewskiego
13). wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanej po
      łożonej w Gołaszynie w obrębie ulic Kurpińskiego i Paderewskiego
14). wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanej po
      łożonej w Gołaszynie w obrębie ulic Kurpińskiego i Paderewskiego
15). wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanej po
      łożonej w Gołaszynie w obrębie ulic Kurpińskiego i Paderewskiego
16). przystąpienia do zmiany istniejącego Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospoda
       rowania Przestrzennego Gminy Bojanowo
17). przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
        terenów położonych w obrębie Gminy Bojanowa w przedmiocie dotyczącym lokalizacji 
        elektrowni wiatrowych.

11. Odpowiedzi na zapytania radnych.
12. Wolne głosy i wnioski.
13. Zakończenie.

do pkt 3 Przyjęcie protokółu nr VIII/07 z sesji odbytej w dniu 25 kwietnia 2007 roku.
W  związku  z  tym,  że  do  protokółu  z  poprzedniej  sesji  nie  wniesiono  uwag, 

przewodniczący  obrad  wniósł  o  przyjęcie  protokółu  bez  odczytywania.  Wniosek 
przewodniczącego przyjęto. Protokół Nr VIII/07 z sesji odbytej w dniu 25 kwietnia 2007 roku 
przyjęto jednogłośnie (14 głosów „za”) bez odczytywania.

do pkt 4 Zapytania radnych.
 Radny Jan Kubis 1/ jakie były mieszkania komunalne i komu przydzielono,

2/ stwierdził, że źle została wykonana droga do Sowin (prawa strona już jest poobrywana – 
mówił radny.

 Radny Franciszek Wieremiejko wniósł o przeanalizowanie umowy na wywóz 
nieczystości stałych w celu wypracowania rozwiązania sprawy wprowadzenia stałych opłat za 
wywóz nieczystości za 1 m  3 miesięcznie.  Radny uznał,  że takie postawienie sprawy jest 
krzywdzące  dla  osób  samotnych,  które  nie  produkują  takiej  ilości  nieczystości  i  jest 
niezgodne z konstytucyjną zasadą równości społecznej, a radnym minionej kadencji, którzy 
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podjęli uchwałę w tej sprawie zarzucił cyt. „brak pro społecznego myślenia”. Radny wniósł 
o pozostawienie „starego” zapisu – za wystawiony do wywozu pojemnik. 

 Radny Władysław Szalkowski zgłosił potrzebę sprawdzenia nasad na hydrantach 
w Wydartowie Pierwszym i zlokalizowania hydrantu podziemnego, który cyt. „ponoć”  jest 
zainstalowany przy blokach spółdzielni mieszkaniowej w Gościejewicach.

 Radna Zuzanna Lorek: 1/ zapytała kiedy zostanie przeprowadzony remont dachu na 
budynku świetlicy w Giżynie,
2/ czy jest przeprowadzana kontrola przestrzegania długości trasy przejazdu autobusu 
dowożącego dzieci do szkół, określona w umowie na dowóz,
3/ kiedy będzie przeprowadzone równanie dróg w Giżynie i w Sułowie Małym.

 Sołtys Wydartowa I, Wieńczysława Barteczka, prosiła o przedstawienie uzasadnienia 
odmownej decyzji w sprawie pobudowania postoju leśnego przy drodze do Sowin.

 Radny Jarosław Bartkowiak zapytał czy będą realizowane wnioski zebrań wyborczych 
sołtysów, jeżeli tak to kiedy przewiduje się naprawę bramy wjazdowej do pałacu w Golince.

Do pkt 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym

Przewodniczący Rady przedstawił informację na temat udziału w spotkaniach w 
okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokółu.

Do pkt 6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym 
i o wydanych zarządzeniach

Burmistrz  przedstawił  informację  o  wydanych  w  okresie  międzysesyjnym 
zarządzeniach i przedstawił uzasadnienie ich podjęcia:

 Zarządzenie nr 23/07 z dnia 26 kwietnia 2007 roku w sprawie powołania Komisji 
przetargowej  do  przeprowadzenia  postępowania  o  udzielenie  zamówienia  publicznego  w 
trybie „przetargu nieograniczonego” o wartości do 60 000 EURO na wykonanie usługi w 
zakresie  dowożenia  uczniów  do  Szkół  Podstawowych  Gimnazjum  i  Przedszkoli 
funkcjonujących w Gminie Bojanowo,

 Zarządzenie Nr 24/07 z dnia 14 maja 2007 roku w sprawie powołania Społecznej 
Komisji Mieszkaniowej,

 Zarządzenie Nr 25/07 z dnia 14 maja 2007 r. w sprawie wypłaty rekompensat za 
utrzymanie  w  gotowości  bojowej  jednostek  kierowcom,  członkom  gminnych  jednostek 
ochotniczych  Straży  Pożarnych  oraz  Komendantowi  Ochrony  Przeciwpożarowej  gminy 
Bojanowo,

 Zarządzenie Nr 26/07 z dnia 18 maja 2007 roku w sprawie powołania Komisji 
przetargowej  do  przeprowadzenia  postępowania  o  udzielenie  zamówienia  publicznego,  w 
trybie „zapytania o cenę” o wartości do 60 000 EURO na pełnienie nadzoru inwestorskiego 
nad  przebiegiem  realizacji  przedsięwzięcia  pn.  „Budowa  kanalizacji  sanitarnej  z 
przykanalikami w Bojanowie w ciągu ulicy Nowej, Platanowej, Drzymały, Szkolnej, Leśnej, 
Piaskowej, Lipowej, Zacisze, Gołaszyńskiej, 17 Stycznia i Gołaszynie”,

 Zarządzenie Nr 27/07 z dnia 21 maja 2007 r. w sprawie powołania Komisji 
przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego, w tym 
dokonania  oceny  spełnienia  przez  wykonawców  warunków  udziału  w  postępowaniu  o 
udzielenie  zamówienia  oraz  do  badania  i  oceny  ofert  w  trybie  „zapytania  o  cenę”  na 
organizację wypoczynku letniego z programu profilaktyczno-terapeutycznym,

 Zarządzenie nr 28/07  z dnia 22 maja 2007 r. w sprawie powołania Komisji 
przetargowej  do  przeprowadzenia  postępowania  o  udzielenie  zamówienia  publicznego,  w 
trybie  przetargu  nieograniczonego  o  wartości  do  60  000  EURO  na  wykonanie  robót 
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remontowych instalacji elektrycznej w Szkole Podstawowej w Bojanowie ul. Drzymały 28
Ponadto BURMISTRZ poinformował o swojej pracy w okresie międzysesyjnym – jak w 

załączniku nr 3  do niniejszego protokółu. 
Pytań nie było. Informację przyjęto 14 głosami “za” (jednogłośnie).

Do pkt 7. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego, ocena stanu bezpieczeństwa 
przeciwpożarowego w gminie

Przewodniczący  obrad  poinformował,  że  materiały  –  jak  w  załączniku  nr  4 do 
niniejszego  protokółu  dotyczące  bezpieczeństwa  publicznego  oraz  stanu  bezpieczeństwa 
przeciwpożarowego w gminie były przedmiotem posiedzeń komisji stałych i zostały ocenione 
pozytywnie, w związku z czym Przewodniczący zgłosił  wniosek aby ich nie odczytywać. 
Wniosek przyjęto jednogłośnie. W dyskusji głos zabrali:

 Komendant Powiatowy Policji w Rawiczu – Sławomir Śmiełowski przedstawił 
działalność  Komendy  Powiatowej  na  rzecz  bezpieczeństwa.  Pozytywnie  ocenił  pracę 
Kierownika  Rewiru  Dzielnicowych  w  Bojanowie.  Mówiący  zwrócił  uwagę  na  trudny 
charakter pracy w terenie jaki wykonuje załoga rewiru, niekiedy cyt. „nie ze swojej działki”. 
Załoga rewiru oceniona jest w powiecie jako najlepsza -  stwierdził mówiący. 

 Bogdan Musielak – Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Bojanowie podziękował za 
uznanie i przekazał, również jako członek rady sołeckiej informację na temat działań na rzecz 
bezpieczeństwa podejmowanych na terenie sołectwa – ferie, festyny rodzinne. Pan Musielak 
zaprosił  na  festyn  z  okazji  Dnia  Dziecka  organizowany  2  bm.  w  świetlicy  wiejskiej  w 
Gołaszynie oraz poinformował o możliwości nabycia w tym dniu gazetki wydanej przez Radę 
Sołecką Gołaszyna.

 Radny Jan Kubis zapytał czy Komenda Powiatowa przewiduje wprowadzenie do 
ruchu drogowego większej liczby pojazdów nieoznakowanych kontrolujących prędkość. 
W odpowiedzi Komendant wyjaśnił,  że widzi potrzeby w tym zakresie lecz nie ma na to 
żadnego  wpływu gdyż koordynatorem tych działań jest Komenda Wojewódzka.

 Sołtys Wydartowa I, Wieńczysława Barteczka, zapytała czy na posterunku 
w Bojanowie jest stały dyżur przez 24 h i czy można otrzymać stały numer telefonu pod który 
można zgłaszać potrzebę interwencji.  W odpowiedzi  Komendant  Śmiełowski  wyjaśnił,  że 
policjant winien być w ”terenie”, a nie za biurkiem.. Policjanci posiadają służbowy telefon 
komórkowy, który służy głównie dyspozytorowi Komendy Powiatowej do ustalenia miejsca 
pobytu  dyżurującego,  wszelkie  sprawy  należy  zgłaszać  do  Komendy  Powiatowej  pod 
bezpłatny nr 997 - zakończył mówiący. 

 Mieszkanka Bojanowa p. Lidia Maćkowiak Celka zwróciła się do policjantów o 
interwencje w sprawie poruszających się na ulicach miasta z dużą prędkością motocyklistów.
Kierownik Rewiru  Bogusław Musielak wyjaśnił,  że kierujący motocyklami są poddawani 
kontrolom,  nie  ma  możliwości  kompleksowego  rozwiązania  tego  problemu  –  zakończył  
mówiący. Innych głosów nie było. Przewodniczący podziękował policjantom za udzielenie 
wyczerpujących informacji na temat bezpieczeństwa publicznego.

Następnie głos zabrał Komendant Powiatowej Straży Pożarnej w Rawiczu – Andrzej 
Wysokiński.  Mówił  na  temat  działalności  straży  pożarnej  na  rzecz  zapewnienia 
bezpieczeństwa  przeciwpożarowego.  Skierował  słowa  podziękowania  pod  adresem  władz 
gminy za to, że we właściwy sposób jest doceniana rola bezpieczeństwa pożarowego oraz za 
dofinansowanie  jednostek  ochotniczych  straży  pożarnych,  które  w  pełnią  w  środowisku 
bardzo  ważną  rolę.  Następnie  w  ogłoszonej  przez  przewodniczącego  obrad  przerwie 
uczestnicy udali  się  na pokaz zakupionej przy udziale  środków gmin powiatu rawickiego 
drabiny strażackiej z podnośnikiem.
Po przerwie w otwartej przez przewodniczącego obrad dyskusji glos zabrali:

 Radny Jarosław Bartkowiak pytał czy w gospodarstwach rolnych prowadzona jest 
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kontrola bezpieczeństwa pożarowego. Komendant Powiatowy wyjaśnił, że do prowadzenia 
kontroli upoważniona jest tylko Państwa Straż Pożarna, każdego roku w okresie wczesano 
jesiennym przeprowadza się kontrolę w dwóch miejscowościach.

 Burmistrz odczytał komunikat ostrzegawczy Sztabu Zarządzania Kryzysowego 
Wojewody Wielkopolskiego o spodziewanych w godzinach od czternastej do trzeciej silnych 
wiatrach i burzach.

 Sołtys Kawcza pytał czy planuje się czyszczenie zbiorników wodnych w Kawczu – 
obydwa zbiorniki są bez wody. W odpowiedzi Komendant Powiatowy Straży wyjaśnił,  że 
utrzymanie zbiorników jest zadaniem właściciela i użytkownika.

 Mieszkanka Bojanowa p. Lidia Maćkowiak Celka pytała czy jest obowiązek 
okresowego  czyszczenia  kominów.  Komendant  wyjaśnił,  że  obowiązek  przeprowadzania 
przeglądów  przewodów  kominowych  wynika  z  ustawy  prawo  budowlane.  Komendant 
zapewnił, że istnieje współpraca z korporacją kominiarzy w tej sprawie.

 Radny Władysław Szalkowski pytał czy jest obowiązek posiadania w gospodarstwach
rolnych prostego sprzętu typu „tłumica”,  bosak.  Komendant  Powiatowy Straży Pożarnych 
wyjaśnił,  że  nie  ma  takiego  obowiązku,  wyposażenie  to  było  wymagane  w przypadkach 
pokrycia strzechą.

 Radny Krzysztof Skupin, nawiązując do wcześniejszej wypowiedzi w sprawie 
obowiązku okresowego czyszczenia  kominów informacyjnie  przekazał,  że  obowiązek  jest 
egzekwowany przez instytucje ubezpieczające nieruchomości, które sprawdzają stan instalacji 
w gospodarstwie przy podpisywaniu umowy ubezpieczenia.
Innych  głosów  nie  było.  Przewodniczący  obrad  podziękował  panu  Andrzejowi 
Wysokińskiemu za udzielenie wyczerpujących informacji.

Do pkt 8. Ocena stanu dróg gminnych
Przewodniczący  obrad  poinformował,  że  materiały  –  jak  w  załączniku  nr  5 do 

niniejszego protokółu dotyczące stanu dróg gminnych były przedmiotem posiedzeń komisji 
stałych i zostały przez nie ocenione pozytywnie, w związku z czym Przewodniczący zgłosił 
wniosek aby ich nie odczytywać. Wniosek przyjęto jednogłośnie. W dyskusji głos zabrali:

 Sołtys Wydartowa I zapytała czy będzie wykonana nowa nawierzchnia drogi we wsi,
 Radna Halina Michalczak pytała kiedy na drogach śródpolnych rozpocznie pracę 

równiarka 
 Mieszkanka Bojanowa p. Lidia Maćkowiak Celka wniosła o rozważenie możliwości 

wprowadzenia na ulicach miasta nakazu parkowania po jednej stronie ulicy, co wpłynie na 
poprawę widoczności przy wyjeździe na drogę nr 5. Mówiąca zgłosiła wniosek o wycięcie 
krzaków przy wyjeździe z Gołaszyna do sklepu Dino. 

 Sołtys Golinki pytał czy jest możliwość przebudowy drogi do wioski.
 Sołtys Pakówki zgłosił potrzebę usunięcia suchych drzew przy drodze do Pakówki 

oraz prosił o zamontowanie czytelnej tablicy z nazwą miejscowości.
Odpowiedzi na głosy w dyskusji udzielił Burmistrz. Pani Wieńczysławie Barteczka wyjaśnił, 
że drogi  zostały „połatane” zgodnie z potrzebami,  na dzień dzisiejszy nie ma możliwości 
finansowych aby wykonać wnioskowane prace w Wydartowie I.  Panią  Maćkowiak Celkę 
poinformował, że wprowadzenie wnioskowanego zakazu  wymaga zmiany organizacji ruchu 
w całym mieście. Krzaki znajdujące się w pasie drogi krajowej nr 5 zostały przycięte zgodnie 
z ustaleniami komisji. Pani Celka stwierdziła, że mimo to widoczność jest nadal bardzo zła. 
Burmistrz zobowiązał się do przeprowadzenia rozmowy z dyrekcja Zarządu Dróg w Lesznie 
Radną Halinę Michalczak Burmistrz poinformował, że równiarka w dniu dzisiejszym pracuje 
w Parłowicach.  Sołtysowi  Golinki  Burmistrz  wyjaśnił,  że  nie  ma możliwości  poszerzenia 
drogi. Sołtysa Pakówki Burmistrz zapewnił, że tablica będzie wymieniona. Innych głosów nie 
było. Informacje przyjęto 14 głosami „za”.
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Do pkt 9 Przygotowanie organizacji szkolnych i pozaszkolnych do realizacji 
Podobnie jak w poprzednich punktach porządku posiedzenia przewodniczący obrad

poinformował,  że  sprawy  przygotowania  organizacji  szkolnych  i  pozaszkolnych  do 
organizacji  wypoczynku dla  dzieci  i  młodzieży w okresie  wakacyjnym były przedmiotem 
obrad komisji stałych rady odbytych w  dniach 22 i 23 maja i wniósł aby nie odczytywać 
materiałów i przystąpić do dyskusji. Wniosek przyjęto jednomyślnie. 
Pani  Sabina  Szlachetka  Andersz  poinformowała  ,  że  w  roku  bieżącym  z  wyjazdów 
kolonijnych  i  organizowanych  półkolonii  skorzysta  155  dzieci.  Innych  głosów  nie  było. 
Informację przyjęto. Przekazane przez organizatorów informacje na temat organizowanego 
wypoczynku dla dzieci stanowią załącznik nr 6 do niniejszego protokółu.

Do pkt 10. Podjęcie uchwał w sprawie:
1). regulaminu dofinansowania przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy 
Bojanowo ze środków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej

Projekt  uchwały  odczytał  przewodniczący  obrad.  Zwrócił  się  do  przewodniczących 
komisji stałych o przedstawienie opinii o projekcie.

 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 
członkowie  komisji  na  posiedzeniu  w  dniu  23  maja  br.  pozytywnie  zaopiniowali  projekt 
uchwały.

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że 
członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 22 maja br. jednomyślnie przyjęli przedstawiony 
projekt uchwały.

 Radny Jarosław Bartkowiak zapytał w sprawie brzmienia  § 5 projektu uchwały który 
określa  zasadę,  że  w  budynku  wielorodzinnym dopłatę  do  oczyszczalni  otrzymuje  jedna 
rodzina,  która  przedstawi  dokumenty.  Burmistrz  wyjaśnił,  że  trudno  jest  te  sprawy 
sprecyzować  gdyż  wielkość  oczyszczalni  zależna  jest  od  liczby  osób.  Radny  uznał 
wyjaśnienia za wystarczające.

 Burmistrz zgłosił wniosek o wprowadzenie autopoprawki w ust. 1 § 11 projektu 
uchwały polegającej na wykreśleniu wyrazów „ w danym roku kalendarzowym”. Powyższe 
uzasadnione jest tym, że w przypadku braku środków finansowych nie byłoby możliwości 
uregulowania  zobowiązania  w  następnym  roku  po  zakończeniu  budowy.  W  głosowaniu 
przeprowadzonym przez przewodniczącego obrad, w którym uczestniczyło 14 radnych „za” 
wnioskiem głosowało 14 ( jednogłośnie).

Innych głosów nie  było.  Przewodniczący obrad poddał  pod głosowanie,  w którym 
uczestniczyło 14 radnych projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 głosów 
„za”).

UCHWAŁA Nr IX/65/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2007 roku 
w sprawie regulaminu dofinansowania przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy 
 Bojanowo  ze  środków  Gminnego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  
stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 7 do niniejszego protokółu.

Do pkt 10. Podjęcie uchwał w sprawie:
2). zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Poznaniu z przeznaczeniem na „Budowę kanalizacji sanitarnej 
z przykanalikami i  deszczowej w m. Bojanowie i Gołaszynie”

Projekt  uchwały  odczytał  przewodniczący  obrad.  Zwrócił  się  do  przewodniczących 
komisji stałych o przedstawienie opinii o projekcie.

 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 
członkowie  komisji  na  posiedzeniu  w  dniu  23  maja  br.  pozytywnie  zaopiniowali  projekt 
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uchwały.
 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że 

członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 22 maja br. jednomyślnie przyjęli przedstawiony 
projekt uchwały.
Głosów  w  dyskusji  nie  było.  Przewodniczący  obrad  poddał  pod  głosowanie,  w  którym 
uczestniczyło  13  radnych  (nieobecna  na  sali  obrad  radna  Halina  Michalczak)  projekt 
uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 13 głosów „za”).

UCHWAŁA Nr IX/66/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2007 roku 
w  sprawie zaciągnięcia  pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  
Gospodarki Wodnej w Poznaniu z przeznaczeniem na „Budowę kanalizacji sanitarnej z  
 przykanalikami i  deszczowej w m. Bojanowie i Gołaszynie” stanowi wraz z uzasadnieniem 
załącznik nr 8 do niniejszego protokółu

Do pkt 10. Podjęcie uchwal w sprawie:
3). zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Poznaniu z przeznaczeniem na „Budowę kanalizacji sanitarnej 
z przykanalikami w Bojanowie w ul. Nowej, Platanowej, Drzymały, Szkolnej, Leśnej, 
Piaskowej, Lipowej, Zacisze, 17 Stycznia, Gołaszyńskiej i Gołaszynie”

Projekt  uchwały  odczytał  przewodniczący  obrad.  Zwrócił  się  do  przewodniczących 
komisji stałych o przedstawienie opinii o projekcie.

 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 
członkowie  komisji  na  posiedzeniu  w  dniu  23  maja  br.  pozytywnie  zaopiniowali  projekt 
uchwały.

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że 
członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 22 maja br. jednomyślnie przyjęli przedstawiony 
projekt uchwały.
W dyskusji radny powiatowy Wiesław Ceglarek zapytał: „na jaki procent jest ta pożyczka”. 
Skarbnik wyjaśniła, że 0,5% redyskonta z możliwością umorzenia 25% spłata od IX 2009 
roku,  jeżeli  prace  zostaną  zakończone  w  2008  roku.  Radny  podziękował  za  otrzymane 
wyjaśnienia. Innych głosów nie było. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie, w którym uczestniczyło 14 radnych 
projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 głosów „za”).

UCHWAŁA Nr IX/67/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2007 roku 
w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  
Gospodarki Wodnej w Poznaniu z przeznaczeniem na „Budowę kanalizacji sanitarnej 
z przykanalikami i  deszczowej w m. Bojanowie i Gołaszynie” stanowi wraz z uzasadnieniem 
załącznik nr 9 do niniejszego protokółu

Do pkt 10. Podjęcie uchwal w sprawie:
4) zmian budżetu gminy Bojanowo na rok 2007

Projekt  uchwały  odczytał  przewodniczący  obrad.  Zwrócił  się  do  przewodniczących 
komisji stałych o przedstawienie opinii o projekcie.

 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 
członkowie  komisji  na  posiedzeniu  w  dniu  23  maja  br.  pozytywnie  zaopiniowali  projekt 
uchwały.

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że 
członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 22 maja br. jednomyślnie przyjęli przedstawiony 
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projekt uchwały.
W  dyskusji  radny  powiatowy  Wiesław  Ceglarek  zapytał  na  co   wydatkowano 

wykazaną w projekcie zmian kwotę 3000 zł. w dziale oświata. Skarbnik wyjaśniła, że jest to 
przeniesienie na pokrycie wydatków związanych z wyjazdem grupy dzieci i nauczycieli ze 
Szkoły  Podstawowej  w  Golinie  Wielkiej  do  Niemiec.  Pan  Ceglarek  podziękował  za 
wyjaśnienie.  Innych  głosów  nie  było.  Przewodniczący  obrad  poddał  pod  głosowanie,  w 
którym uczestniczyło 14 radnych projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 
głosów „za”).

UCHWAŁA Nr IX/68/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2007 roku 
w  sprawie  zmian  budżetu  gminy  Bojanowo  na  rok  2007 stanowi  wraz  z  uzasadnieniem 
załącznik nr 10 do niniejszego protokółu

Do pkt 10. Podjęcie uchwal w sprawie:
5). wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanej 
położonej w Bojanowie przy ulicy Piaskowej

Projekt  uchwały  odczytał  przewodniczący  obrad.  Zwrócił  się  do  przewodniczących 
komisji stałych o przedstawienie opinii o projekcie.

 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 
członkowie  komisji  na  posiedzeniu  w  dniu  23  maja  br.  pozytywnie  zaopiniowali  projekt 
uchwały.

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że 
członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 22 maja br. jednomyślnie przyjęli przedstawiony 
projekt uchwały.

Głosów  w  dyskusji  nie  było..  Przewodniczący  obrad  poddał  pod  głosowanie,  w 
którym uczestniczyło 14 radnych projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 
głosów „za”).

UCHWAŁA Nr IX/69/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2007 roku 
w sprawie. wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości  
niezabudowanej położonej w Bojanowie przy ulicy Piaskowej stanowi wraz z uzasadnieniem 
załącznik nr 11 do niniejszego protokółu.

Do pkt 10. Podjęcie uchwal w sprawie:
6).  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  lokalu  mieszkalnego  nr 12 
położonego w Bojanowie przy ulicy Lipowej Nr 3

Projekt  uchwały  odczytał  przewodniczący  obrad.  Zwrócił  się  do  przewodniczących 
komisji stałych o przedstawienie opinii o projekcie.

 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 
członkowie  komisji  na  posiedzeniu  w  dniu  23  maja  br.  pozytywnie  zaopiniowali  projekt 
uchwały.

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że 
członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 22 maja br. jednomyślnie przyjęli przedstawiony 
projekt uchwały.

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie, w którym 
uczestniczyło 14 radnych projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 głosów 
„za”).

UCHWAŁA Nr IX/70/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2007 roku 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej lokalu mieszkalnego nr 12 
położone go w Bojanowie przy ulicy Lipowej Nr 3 stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik 
nr 12 do niniejszego protokółu.

8



Do pkt 10. Podjęcie uchwał w sprawie:
7)  udzielenia  bonifikaty  przy  sprzedaży  na  rzecz  najemców  lokali  mieszkalnych 
położonych w Bojanowie przy ulicy Lipowej nr 3

Projekt  uchwały  odczytał  przewodniczący  obrad.  Zwrócił  się  do  przewodniczących 
komisji stałych o przedstawienie opinii o projekcie.

 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 
członkowie  komisji  na  posiedzeniu  w  dniu  23  maja  br.  pozytywnie  zaopiniowali  projekt 
uchwały.

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że 
członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 22 maja br. jednomyślnie przyjęli przedstawiony 
projekt uchwały.

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie, w którym 
uczestniczyło 14 radnych projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 głosów 
„za”).

UCHWAŁA Nr IX/71/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2007 roku 
w sprawie udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych 
położonych  w Bojanowie przy ulicy Lipowej nr 3 stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 
13 do niniejszego protokółu.

Do pkt 10. Podjęcie uchwal w sprawie:
8) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanej 
położonej w Gołaszynie w obrębie ulic Kurpińskiego i Paderewskiego

Przewodniczący  obradom  przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak 
zawrócił się z wnioskiem do rady aby kolejne osiem projektów uchwał tj. od  pkt 10. 8 do pkt 
10.15  rozpatrzyć  kompleksowo  w  jednym  głosowaniu.  W  głosowaniu,  w  którym 
uczestniczyło 14 radnych za wnioskiem głosowało 14 ( jednogłośnie).

Następnie  przewodniczący  obrad  odczytał  kolejno  numery  ewidencyjne  działek  i 
zwrócił się do przewodniczących komisji o przedstawienie opinii o projektach.

 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 
członkowie komisji  na posiedzeniu w dniu 23 maja br.  pozytywnie zaopiniowali  projekty 
uchwał  dotyczące  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  nieruchomości 
zabudowanych położonych w Gołaszynie w obrębie ulic Kurpińskiego i Paderewskiego .

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że 
członkowie  komisji  na  posiedzeniu  w  dniu  22  maja  br.  jednomyślnie  przyjęli 

przedstawione projekty uchwał sprzedaży działek w Gołaszynie w obrębie ulic Kurpińskiego 
i Paderewskiego.
„Za” podjęciem uchwał głosowało 14 radnych ( jednogłośnie).
Uchwały wraz z uzasadnieniami stanowią kolejno załączniki do niniejszego protokółu 
Załącznik nr 14

UCHWAŁA Nr IX/72/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2007 roku 
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  nieruchomości  
niezabudowanej położonej w Gołaszynie w obrębie ulic Kurpińskiego i Paderewskiego 

Załącznik nr 15
UCHWAŁA Nr IX/73/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2007 roku 

w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  nieruchomości  
niezabudowanej położonej w Gołaszynie w obrębie ulic Kurpińskiego i Paderewskiego 

9



Załącznik nr 16
UCHWAŁA Nr IX/74/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2007 roku 

w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  nieruchomości  
niezabudowanej położonej w Gołaszynie w obrębie ulic Kurpińskiego i Paderewskiego 

Załącznik nr 17
UCHWAŁA Nr IX/75/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2007 roku 

w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  nieruchomości  
niezabudowanej położonej w Gołaszynie w obrębie ulic Kurpińskiego i Paderewskiego 

Załącznik nr 18
UCHWAŁA Nr IX/76/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2007 roku 

w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  nieruchomości  
niezabudowanej położonej w Gołaszynie w obrębie ulic Kurpińskiego i Paderewskiego 

Załącznik nr 19
UCHWAŁA Nr IX/77/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2007 roku 

w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  nieruchomości  
niezabudowanej położonej w Gołaszynie w obrębie ulic Kurpińskiego i Paderewskiego 

Załącznik nr 20
UCHWAŁA Nr IX/78/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2007 roku 

w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  nieruchomości  
niezabudowanej położonej w Gołaszynie w obrębie ulic Kurpińskiego i Paderewskiego 

Załącznik nr 21
UCHWAŁA Nr IX/79/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2007 roku 

w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  nieruchomości  
niezabudowanej położonej w Gołaszynie w obrębie ulic Kurpińskiego i Paderewskiego 

Do pkt 10. Podjęcie uchwal w sprawie:
16)  przystąpienia  do  zmiany  istniejącego  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Bojanowo

Projekt  uchwały  odczytał  przewodniczący  obrad.  Zwrócił  się  do  przewodniczących 
komisji stałych o przedstawienie opinii o projekcie.

 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 
członkowie  komisji  na  posiedzeniu  w  dniu  23  maja  br.  pozytywnie  zaopiniowali  projekt 
uchwały.

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że 
członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 22 maja br. jednomyślnie przyjęli przedstawiony 
projekt uchwały.

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie, w którym 
uczestniczyło 14 radnych projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 głosów 
„za”).

UCHWAŁA Nr IX/71/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2007 roku 
w sprawie przystąpienia do zmiany istniejącego Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Bojanowo stanowi wraz z uzasadnieniem 
załącznik nr 22 do niniejszego protokółu.

Do pkt 10. Podjęcie uchwal w sprawie:
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17  przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenów położonych w obrębie Gminy Bojanowa w przedmiocie dotyczącym lokalizacji 
elektrowni wiatrowych.

Projekt  uchwały  odczytał  przewodniczący  obrad.  Zwrócił  się  do  przewodniczących 
komisji stałych o przedstawienie opinii o projekcie.

 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 
członkowie  komisji  na  posiedzeniu  w  dniu  23  maja  br.  pozytywnie  zaopiniowali  projekt 
uchwały.

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że 
członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 22 maja br. jednomyślnie przyjęli przedstawiony 
projekt uchwały.

Głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie, w którym 
uczestniczyło 14 radnych projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 głosów 
„za”).

UCHWAŁA Nr IX/71/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2007 roku 
w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzania  miejscowego  planu  zagospodarowania  
przestrzennego terenów położonych w obrębie Gminy Bojanowa w przedmiocie dotyczącym  
lokalizacji  elektrowni  wiatrowych  stanowi wraz  z  uzasadnieniem  załącznik  nr  22  do 
niniejszego protokółu.

Do pkt 11 Odpowiedzi na zapytania radnych.
Odpowiedzi na zapytania radnych udzielił Burmistrz. 

 Radnego Kubisa poinformował, że Społeczna Komisja Mieszkaniowa zapoznała się 
i  zaopiniowała  25  wniosków  o  przydział  mieszkania  komunalnego,  zakwalifikowano  16 
wniosków a pozostałe  9  uznano za niezasadne.  Dokonano przydziału trzech lokali  na ul. 
Rynek, ul. Dworcowej i wskazano jeden lokal socjalny na wniosek komornika. W kwestii 
złego wykonania modernizacji drogi do Sowin będzie przeprowadzona rozmowa w Zarządzie 
Dróg w Rawiczu.–  poinformował mówiący. Radny Kubis uznał otrzymane wyjaśnienia  za 
wystarczające.

 Radnemu Wieremiejce Burmistrz wyjaśnił, że zapis w umowie jest konsekwencją 
określenia w Regulaminie utrzymania czystości w gminie ilości produkowanych przez 
mieszkańca odpadów. Obowiązek ten nakładają przepisy unijne. Dla wsi ustalono 66 l., 
a w mieście 130 l. nieczystości – zakończył Burmistrz. Radny nie był zadowolony z 
otrzymanych wyjaśnień i potwierdził wcześniejsze stwierdzenie, że będzie wnioskował o 
zmianę punktu umowy dotyczącego obligatoryjnej opłaty za nieczystości. Dodatkowo radca 
prawny p. Andrzejewska wyjaśniła, że nie ma możliwości dokonania zmian w umowach z 
uwagi na wymóg unijnego programu ochrony środowiska do którego przystąpiła gmina, jeżeli 
nie będzie tzw. ”efektu ekonomicznego to przepadną pieniądze unijne” – stwierdziła radczyni.
 Kierowani Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Tadeusz Polc mówił na temat 
trudności związanych z segregacją odpadów – do pojemników wrzucane się śmieci, które 
utrudniają prace- mówił T. Polc. Wprowadzenie obowiązkowej zapłaty za 110 l.(jeden 
pojemnik) nieczystości miesięcznie ma wpłynąć na poprawę tego typu zachowań. Radny 
Maciej Jagodziński wyraził obawę, że skutek może być odwrotny. Pani L. Maćkowiak Celka 
pytała o możliwości egzekwowania obowiązku segregacji odpadów oraz sugerowała aby 
prowadzić pogadanki z dziećmi, wprowadzić mniejsze pojemniki dla osób samotnych. 
Przewodniczący obrad kończąc dyskusję stwierdził, że inicjatywa została podjęta , problem 
zostanie rozpatrzony na kolejnych posiedzeniach komisji stałych.

 Radnego Szalkowskiego kierownik Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Marek 
Dudziak prosił o wyrozumiałość, wnioskowane naprawy zostaną wykonane.

 Radnej Z. Lorek Burmistrz wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy nie ustalono terminu 
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realizacji naprawy dachu gdyż konieczne jest dokonanie pewnych uzgodnień. Kontrola 
przejazdu autobusu była przeprowadzona, nie stwierdzono nieprawidłowości. Za dodatkowe 
kursy autobusu gmina nie płaci – zapewnił Burmistrz.  W kwestii równania dróg Burmistrz 
wyjaśnił, że równiarka pracuje . Występują pewne trudności z transportem stąd opóźnienie w 
utwardzeniu drogi w Giżynie -  zakończył Burmistrz.

 Pani Wieńczysławie Barteczka Burmistrz wyjaśnił, że Zarząd Dróg Powiatowych w 
Rawiczu swoje negatywne stanowisko w sprawie utworzenia w lesie parkingu uzasadnia 
faktem, że położony byłby on zbyt blisko łuku drogi. Sołtys nie była zadowolona z 
otrzymanej odpowiedzi i podała przykład postoju leśnego w Kawczu.

 Radnego Bartkowiaka Burmistrz poinformował, że wnioski z zebrań wyborczych 
zostały zestawione i będą sukcesywnie, w miarę możliwości finansowych gminy realizowane.

Do pkt 12 Wolne głosy i wnioski
W punkcie tym głos zabrali:

 Radna B. Lorek pytała o termin naprawy dach w świetlicy w Sowinach. Burmistrz 
wyjaśnił, że dachy papowe na świetlicach planuje się wykonać w roku bieżącym, na Sowiny 
trzeba ok. 8 tys. złotych.

 Radny Bartkowiak pytał o korytowanie drogi do Golinki. Burmistrz wyjaśnił, że w tej 
sprawie będzie spotkanie z sołtysem w celu omówienia szczegółów.

 Sołtys Wydartowa I pytała kiedy planuje się zbiórkę wielkogabarytowych sprzętów 
gospodarstwa domowego. Burmistrz wyjaśnił, że nie planuje się stałych terminów, trzeba 
uzgadniać indywidualnie z  Zakładem Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej.

 Radny Powiatowy Wiesław Ceglarek: 1/ zapytał w sprawie cieknącego dachu na sali 
Gimnastycznej. Burmistrz wyjaśnił, że komisja w skład której, wchodzili inspektor nadzoru, 
dyrektor szkoły i przedstawiciel gminy sporządziła protokół usterek. Wystosowano pismo do 
firmy PARTNER w tej sprawie.
2/ podziękował za zamontowane na boisku kosze do koszykówki. Zwrócił się o wymalowanie 
pasów na boisku  oraz zwrócił się o zamontowanie koszy na boisku przy szkole na Drzymały. 
Burmistrz wyjaśnił, że w roku bieżącym nie ma możliwości finansowych.

 Przewodniczący Rady przedstawił program wycieczki organizowanej w lipcu 
i zachęcił uczestników sesji do udziału.

 Burmistrz omówił program organizowanych w czerwcu imprez  kulturalnych. Zwrócił 
się o wskazanie chętnych do udziału w reprezentacji gminy w grilowaniu organizowanym 
w Rawiczu. 

 Radny Jan Kubis po raz kolejny mówił na temat źle wykonanej nawierzchni drogi 
w Gołaszynie na odcinku od torów do krzyża. Mówiący twierdził, że odcinek ten nie 
powinien być odebrany  zaraz po wykonaniu .

 Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Bojanowie B. Musielak, jako członek Rady 
Sołeckiej Gołaszyna podziękował za dofinansowanie remontu świetlicy oraz ponownie 
zachęcił wszystkich do udziału w organizowanym festynie i do zakupu pierwszego numeru 
gazetki „Głos Gołaszyna” wydanej przez Radę Sołecką. Burmistrz przyznał, że o zamiarze 
wydania gazetki dowiedział się  na sesji – uważam, że o tego typu inicjatywach winieniem 
być informowany wcześniej – mówił. Innych głosów nie było. 
Przewodniczący obrad o godz. 17:10 podziękował zaproszonym gościom za udział w sesji. 
Po krótkiej przerwie przewodniczący obradom Przewodniczący Rady Stanisław Tomiczak, 
zgodnie ze sugestią radnego Jan Kubisa wyrażoną na posiedzeniu komisji w dniu 23 maja br. 
poddał pod głosowanie sprawę godziny odbywania sesji. „Za” ponowieniem głosowania w tej 
sprawie było 14 radnych. W wyniku dyskusji przyjęto następujące propozycje:
godz. 10:00 „za” głosowało 9 radnych, „za” godz. 13:00 nikt nie głosował, za godz. 16:00 
głsowało 3 radnych. Przewodniczący obrad poinformował, że większością głosów radni 
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wypowiedzieli się za godz. 10:00. Po głosowaniu o godz. 17:25 radni Jarosław Bartkowiak 
i Jan Mardas opuścili sale obrad nie czekając na oficjale zakończenie sesji. 

Do pkt 13. Zakończenie
Na skutek wyczerpania porządku obrad przewodniczący obradom Stanisław Tomiczak 

- Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 17:30 zamknął 
IX Sesję Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Protokółowała: Przewodniczący obrad

Danuta Kowalska Przewodniczący Rady
Kierownik referatu (-) Stanisław Tomiczak
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